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Geachte leden van de raadscommissie, 
  
Als ondernemend Dalfsen maken wij opnieuw graag gebruik van deze mogelijkheid om vanavond in 
te spreken over een onderwerp in het licht van de klimaatwinkelstraat. Een project waarbij wij allen 
een vitaal en aantrekkelijk centrum nastreven.  
  
Vanavond spreekt u niet over de inhoud, maar over het beschikbaar stellen van geld om de plannen 
te kunnen realiseren. Wij ondernemers kunnen plannen en de euro’s die daarbij horen moeilijk 
scheiden. Want immers, wij kunnen in onze bedrijven niet investeren zonder dat de plannen helder 
zijn. We snappen dat het in overheidsland anders werkt, daarom staan we nu ook hier. Ik ga niet 
onze inspraakreactie van 3 april herhalen, de tekst is u bekend en staat inhoudelijk nog steeds.  
 
Sinds 3 april zijn er diverse ontwikkelingen geweest, niet op de laatste plaats binnen onze vereniging. 
Vorige keer gaf ik al aan dat bij onze vereniging (net als bij elke andere vereniging) verschillende 
standpunten en beelden spelen bij het onderwerp Klimaatwinkelstraat. Wat wel heel duidelijk is, is 
dat onze Ondernemend Dalfsen ledenvergadering, unaniem namens alle ondernemers uit het 
centrum,  heeft uitgesproken tegen de huidige plannen te zijn. 
 
En volgens mij zeggen wij u niets nieuws wanneer wij Herhalen en Heel Helder zijn: dit omdat er nog 
steeds geen concrete antwoorden zijn gegeven op de vier eerder gestelde vragen aan het college. 
- 1) er ons geen concrete planning is gedeeld.  
- 2) er geen laden- en lossen plan is.  
-  3) geen duidelijkheid over de locatie Fokkens is  
- 4) er geen aandacht is gegeven aan de ruimtelijke-economische effecten van de plannen.  
 
Hierbij vullen wij nog aan dat wij blijven bij ons standpunt over de gebrekkige representativiteit van 
het parkeeronderzoek en geen duidelijkheid over het waarborgen van parkeergelegenheid richting 
de toekomst. Wij zijn daarmee van mening zijn dat het amendement van 25 april 2022 niet 
voldoende is uitgevoerd. Overigens is parkeergelegenheid niet alleen voor auto’s van belang, daar 
ligt de focus misschien op, maar in de huidige plannen is volgens ons ook het parkeren van de fiets 
sterk onderbelicht en te beperkt en op onlogische plekken ingepland.  
 
Raadscommissie, ik sluit af met een verwijzing naar het voorliggende voorstel. In het kredietvoorstel 
van vanavond wordt gesuggereerd dat er na uw mogelijke kredietverlening nog kleine wijzigingen 
mogelijk zijn. Met kleine wijzigingen zijn zien wij de plannen niet tot passende realisatie komen. 
Onze vraag aan u is, wanneer u in de raadsvergadering toch tot besluitvorming komt om de 
kredietaanvraag voorwaardelijk te maken, door nadrukkelijk het amendement eraan te koppelen.  
 
Wij benadrukken graag: als ondernemers zijn wij voor het aantrekkelijker maken van het centrum. 
Helaas koersen WIJ nog steeds in de mist over het totaal. Wat op papier een impuls voor het 
centrum lijkt, voelt voor ons aan als de ijsberg van Titanic. Een ijsberg verhult in mist.  
 
Een kopie van onze inspreektekst delen wij met u via de griffier. 
 
Namens onze leden 
 
Bestuur Ondernemend Dalfsen. 


